
Schriftelijke	vragen	(art.	39	Reglement	van	Orde)	
	
aan	de	voorzitter	van	Provinciale	Staten	van	Gelderland	
	
datum	 :	 03-04-2020	
van	 :	 Dirk	Vreugdenhil	(ChristenUnie),	René	Westra	(VVD),	Charlotte	de	Roo	(GroenLinks),	Karin	

Jeurink	(PvdA),	Bennie	Wijnne	(SGP),	Antoon	Kanis	(D66),	Arjan	de	Kok	(Forum	voor	
Democratie),	Marcel	Bruins	(50plus)	

onderwerp	 :	 Opkoop	agrarische	bedrijven	ten	behoeve	van	stikstofruimte	door	provincie	Noord-Brabant		
	
	
Inleiding	
Het	InterProvinciaal	Overleg	(IPO)1	en	diverse	media	hebben	bericht	over	het	opkopen	van	agrarische	bedrijven	
door	de	provincie	Noord-Brabant,	vooruitlopend	op	de	mogelijkheid	om	door	middel	van	extern	salderen	
economische	ontwikkeling	mogelijk	te	maken.	Het	betreft	voor	een	belangrijk	deel	het	opkopen	van	(de	
rechten)	van	boerderijen	buiten	de	provincie	Noord-Brabant.		
De	fracties	van	de	ChristenUnie,	VVD,	CDA,	GroenLinks,	PvdA,	SGP,	D66,	Forum	voor	Democratie	en	50plus	
maken	zich	zorgen	over	de	consequenties	van	deze	handelswijze,	omdat	het	ongewenste	effecten	kan	hebben	
op	de	gebiedsprocessen	in	onze	provincie.	Wij	vragen	het	college	van	GS	om	alles	in	het	werk	te	stellen	om	te	
voorkomen	dat	ongewenste	maatschappelijke	effecten	optreden	als	gevolg	van	het	openstellen	van	externe	
saldering	met	stikstofruimte.	
	
Daarom	hebben	wij	de	volgende	vragen	voor	het	college	van	Gedeputeerde	Staten:	
	
	
Vragen	

1. Hoe	beoordeelt	het	college	van	GS	de	gang	van	zaken	in	Noord-Brabant	met	betrekking	tot	het	
opkopen	van	boerderijen	in	andere	provincies?	

2. Welke	gevolgen	heeft	deze	kwestie	voor	de	samenwerking	en	inhoudelijke	inbreng	van	GS	met	het	
Rijk	en	de	andere	provincies?	

3. Welke	gevolgen	heeft	de	‘methode-Brabant’	voor	de	Gelderse	gebiedsgerichte	aanpak	van	de	
stikstofproblematiek?	

4. Op	welke	manier	borgt	het	college	van	GS	dat	de	relatie	met	de	verschillende	betrokken	sectoren	in	
de	ontwikkeling	van	de	gebiedsgerichte	aanpak	hierdoor	niet	wordt	geschaad?	

5. Welke	uitgangspunten	hanteert	het	college	van	GS	bij	het	opstellen	van	voorwaarden	met	betrekking	
tot	extern	salderen	met	stikstofruimte?	

6. Bent	u	bereid	om	Provinciale	Staten	te	informeren	over	de	ontwikkelingen	rond	de	totstandkoming	
van	de	stikstofregels?				

	
	
	
	
	

																																																								
1 https://nieuws.ipo.nl/provincies-maken-afspraken-over-onderlinge-aankoop-stikstofrechten/ 


